
Grundejerforeningen Østergårdsparken 

 

Referat af møde den 19. september 2021 

(Tilstede: Jesper, Steen, Tina, Jonas, Jens Ole) 

(Referent: Jesper) 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde den 1. marts. 
Referatet fra sidst blev godkendt uden bemærkninger 
 
2.  Hvad er der sket siden sidste møde. 
Hækkene er blevet lange flere steder og der er kommet et par henvendelser om at vi vil håndtere dette. 
Der besluttes at rette henvendelse til pågældende parceller, efter det er nævnt på generalforsamlingen, 
med venlig henstilling om at få klippet hækken. 
Legepladsdag blev en rigtig god dag med mange deltagende. 
Der blev også afholdt en sommerfest hvor mange deltog. 
Regnskabet blev langt om længe færdig i april. Det er godkendt af vores revisorer.   
 
3.  Mail fra Havrevej 33. 
Der er modtaget en mail med ønske om status på hækken mod Skovby Nygaard. 
Efter en snak med formanden for grundejerforeningen i Skovby Nygaard har vi fået at vide at de ikke ønsker 
at vi rører ved læhegnet over mod dem. Det er Deres hegn og vi kan ikke gøre mere ved det. 
Der bliver kigget på det arbejde der er lavet snarest muligt. 
 
4.  Knallert chikaner. 
Der kommer refleksbånd på chikanerne snarest muligt. Det er bestilt. De bliver snart fyldt med noget tungt 
da der bliver flyttet på dem. 
 
5.  Bestyrelsens beretning. 
Den er godkendt med lidt tilføjelser om hegn og facebookgruppe. 
 
6.  Hvem gør hvad på generalforsamlingen. 
Vi har en drøftelse af hvem der gør hvad. 
 
7.  Tryk af regnskab ca. 30 stk. er der mere? 
Det gør Jens Ole. 
 
8.  Suppleanter 
Vi stikker lige en føler ud for at finde en suppleant. 
 
9.  Evt. 
Gartner lever ikke op til vores forventninger. Der bliver taget en snak med ham. 

Jens Ole genopstiller ikke som formand for grundejerforeningen. Vi skal have fundet en ny der gerne vil 

være dette. 

Ifølge deklarationen for området må man gerne cykle på stierne. 

Belægnings sten ligger stille lige nu da der er rivende travlt på byggeområdet. Vi arbejder videre med det. 


